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I wordt al wel een realitisch vlekkenplan met aantal units en opvangplekken uitgewerkt.5.1.2.e

memo naar directie COA: Mochten de onderzoeken al

I heeft opdrachten verstrekt om alle onderzoeken uit te laten voeren die bij deze locatie naar5.1.2.e

(ecologischkomen onderzoek, munitieonderzoek, geluidsonderzoek, externevoren
veiligheidsonderzoek). Deze worden nu allemaal uitgevoerd. Eerste resultaten (ecologisch onderzoek,

zal resultaten eerste

Aangeboden kavel is te groot (een te groot, andere te klein). Qua ligging herkavelen om ideale 

situatie te creëren. Ligt aanbod bij verhuurders. Geen bezwaar tegen minder aanhuren vierkante 

meters dan nu is aangeboden.

Voorkeur COA én gemeente is EEAA units plaatsen (Units van Europese Unie). Best case scenario:

eerder afgerond zijn: Afstappen van EEAA units en met mantelpartijen zijstap maken en eerder 

locatie gaan inrichten? Dit is een bestuurlijke keuze.

Na resultaten van alle onderzoeken (verwachting na bouwvak) reëel tijdspad/planning opstellen. 

Daarna onderhandelingsperiode waar afspraken gemaakt kunnen worden met de gemeente.

Conceptbestuursovereenkomst kan dan worden opgesteld (slag om de arm; september-oktober). Na 

overeenstemming met gemeente kan er wel meteen gestart worden - parallel aan wachten op 

goedkeuring bestuursovereenkomst van de raad.

COA kan pas na alle onderzoeken keuze maken of locatie geschikt is. Als COA locatie afkeurt zijn er 

nog 2 andere locaties aangeboden. Deze worden na afkeuring bekeken/onderzocht, kan niet 

synchroon.

onderzoeken en aanvullende vragen voor andere onderzoeken door uitvoerende partijen doorzetten 
naar gemeente.

• Stikstofonderzoek + Bomonderzoek + Quickscan flora en fauna (maart-september i.v.m. 
broedseizoen) -> Is COA op de hoogte dat het raadzaam is dit te laten berekenen/onderzoeken?

Verslag Q&A- Overleg PR Vluchtelingenopvang en COA 12 juli 2023
Locatie HVR040, aanvang 13:30uur- 14:30uur

• Concrete tekening van hoe opvang eruit komt te zien?
Locatie is nu afgewezen in verband met obstakels (omliggende bedrijven, luchtkwaliteit, geluid en 

PVE). COA gaat vanuit andere invalshoeken bekijken of ze er toch wat mee kunnen. Op verzoek van

• Heeft COA al zicht op welke doelgroep er zal komen?
Nog niet duidelijk wie er gaan komen, dit wordt pas net voor plaatsing duidelijk. Het is een 

bestuurlijk verhaal of het AMV'ers (Alleenstaande Minderjarige Vluchteling) of vluchtelingen zijn. Ligt 

aan verschillende dingen (aan spoor/water/scholen) - is het haalbaar in verband met PvE 

(Programma van Eisen). Ook is nog niet definitief hoeveel mensen. COA gaat uit van 300-350 

plekken. Alleen AMV'ers is geen optie (want dan is max 80 pers, toegestaan).

COA zal PvE aan gemeente doorsturen.

• Wat voor vertier/activiteiten afgestemd per doelgroep (jong én oud), gaan er komen op terrein 
i.v.m. voorkomen rondzwerven buiten terrein (o.a. buurtsuper)? Denk aan bijv, aanbieden 
buurfietsen?

Komen we later gedetailleerd op terug. In het plan wordt wel recreatie opgenomen zowel buiten de 
units als units voor recreatie intern (voor in de winter). Fietsen enz. hangt allemaal af van wat er in de

externe veiligheid en stikstofrapport) zullen week 29 binnen komen. 512e

doorlooptijd van 6-7 maanden. 512e

namens COA (digitaal), 512eAanwezig: 512e
5.1.2.e



Is de openbare verlichting rondom en bluswatervoorziening op locatie in orde?
niet bekend. Verlichting wordt uiteraard naar gekeken en

aangebracht (soort afhankelijk van resultaten ecologisch onderzoek).

kan geen antwoord geven op specifieke vraag.

Wel is bekend dat in de praktijk op voorhand afspraken gemaakt worden over overlast/overplaatsen. 

In bestuursovereenkomst is dit wel al aan te geven en hierin mee te nemen. Eigenlijk is het dus zo dat 

er eerst een BO moet zijn, voordat er een huurovereenkomst kan worden afgesloten. Op basis van de 

eisen die gesteld worden in BO, moet de locatie ook worden ingericht.

buurt zit en wat de afstanden zijn. Daar zijn wel plannen voor. Moment dat duidelijk is dat het doorgaat 
zullen hiervoor projectleiders worden aangesteld.

• Oog voor hoe veilig in te richten terrein (bijv, bereikbaarheid hulpdiensten)?
Omgevingsvergunning wordt aangevraagd. Na akkoord ook overleg met brandweer (ook op locatie). 
Zeker ook overleg met veiligheidsadviseur van de gemeente, wensen/aandachtspunten van gemeente 
worden ook meegenomen.

• Oog voor verbinding binnen zorg (huisartsencorporatie - onderwijs -ziekenhuiszorg)?
AZG (Artsen zonder Grenzen) is vaak op locatie aanwezig. Worden afspraken gemaakt met 
huisartsenpost en GGZ.

• (Specialistische) zorg voor mensen met (ernstige) psychische klachten. Niet te handhaven; wat 
dan?

Plannen hiervoor zijn afhankelijk van wie er zullen komen. COA zal dit allemaal regelen.

Er zijn altijd in de buurt locaties waar mensen naartoe gebracht kunnen worden maar op locatie 

kunnen ook afspraken worden gemaakt.

• Hoe gaat de omheining van terrein eruitzien?
Gaat in overleg met buurt, eigenaar en wordt gekeken naar omgeving. Omheining op erfgrens is in 

verband met veiligheid voor zowel binnen als buiten.

• Heeft COA de kwetsbare locaties rondom opvang in de gaten (o.a. centrum van Heerle, 
kinderopvang, pannenkoekenhuis, tankstation aan snelweg)?

Wordt meegenomen in extern veiligheidsonderzoek.

• Heeft COA veiligheidsplan gericht op deze locatie?
Zodra de locatie wordt geaccordeerd wordt een seperaat veiligheidsplan ingericht.

Mochten er extra eisen zijn vanuit de gemeente is dat in alle redelijkheid altijd bespreekbaar. Het is 

een wisselwerking maar er is altijd samen wel een weg in te vinden. Veiligheid, voor bewoners maar 

ook voor omwonenden, staat bij COA ook op 1!

• 24/7 een beheerder/aanspreekpunt/huismeester op locatie is een must. Is hier al naar gekeken 
wie/wat dit kan verzorgen?

COA heeft op alle locaties 24/7 beveiliging aanwezig. Huismeester is meer een technisch persoon. 
Afhankelijk van de locatie is deze 1 tot 2 dagen per week aanwezig. Locatiemanager is altijd 
aanspreekpunt.

Bluswatervoorziening is 512e

• Wat als mensen niet te handhaven zijn?
Zijn allerlei procedures en protocollen voor. 512e
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weet niet in

I

is

is in charge om dit terug te koppelen. Verzoek aan COA: Blijf ons AUB goed op de

hoogte houden en wees duidelijk zodat wij het goed uit kunnen blijven leggen aan onze bestuurders.

I komt uiteraard op de lijn als er onderzoeksresultaten zijn. Graag na de zomer, in5.1.2.e

september, een vervolgafspraak plannen.

aanspreekpunt voor BO. COA is achter de schermen druk bezig met onderzoeken en is afhankelijk 

van rapportages en resultaten. Door verschillende oorzaken steeds verschuiving maar er zijn al flink 

wat stappen gemaakt. Na uitslagen van de onderzoeken zal er een reëel tijdplan opgesteld kunnen

voor dat door crisis, mensen eventueel in een al beschikbare andere locatie kunnen en dan later 
doorstromen naar de definitieve. Er is enorm veel nood, Ter Apel loopt enorm over. O.a. hotels, hallen 
worden bekeken en aangehuurd. Vaak is het niet zozeer dat er geen onderdak is maar alles eromheen 
wat stropt. Gemeentes moeten ook willen en mee willen werken. Maar ook praktisch; duur van 
onderzoeken, aanleg elektriciteit enz.

detail hoe en wat. Is wel in samenwerking en onder toezicht met school en het gaat hier om 
basisschoolleerlingen (niveau groep 3-4-5). Leraren wel aangesteld door COA.

• Vanuit bestuur gemeente belangrijk: Bestuurlijke overeenkomst. Gemeente hecht er heel veel 
waarde aan om lles op voorhand zorgvuldig vast te leggen!
Definitieve planning is erg belangrijk ivm stuk beeldvorming en communicatie, zodat we tijdlijn

• Allerlei onderzoeken moeten gedaan worden vanwege aanvraag omgevingsvergunning. Maar 
COA kijkt ook puur naar locatie zelf of deze geschikt is (los van de onderzoeken 
omgevingsvergunning). Welke onderzoeken lopen daar dan nog naast?

Door COA wordt ook gekeken naar 'rode vlaggen' in de buurt zoals spoorlijn, afvalverwerkingsbedrijf, 
vrachtverkeer/verkeersbewegingen en water. In hoeverre bovengenoemde zaken invloed hebben op 
opvang en vice versa. Naar aanleiding van de uitslagen van de onderzoeken (na de bouwvak) zal 
bovengenoemde ook verder bekeken kunnen worden.

• In hoeverre kan de gemeente mee bepalen welke doelgroep er op locatie zal komen?
COA stelt concept bestuursovereenkomst op samen met wethouder/burgemeester. Wettelijk gezien 
mag je niet op voorhand vastleggen in BO welke doelgroep je wenst. Welke doelgroep er uiteindelijk 
geplaatst zal worden is afhankelijk van locatie en wat daarvoor wordt geadviseerd.

communiceert uitstekend maar de steeds schuivende tijdlijn is vervelend. Beeld onstaat dat 
Roosendaal niks wil maar we zijn er nual zo'n 2 jaar mee bezig, het zou fijn zijn om naar een 
reëel tijdpad te kunnen gaan.

Er is geen standaard. Elke locatie is uniek en alles moet hiervoor meegenomen worden. Eigenlijk is 

het zo dat er eerst een BO moet zijn, voordat er een huurovereenkomst kan worden afgesloten. Op

Eerder wordt aangegeven dat, als alles akkoord is, opvanglocatie over max. 8 maanden in gang 
worden gezet. Kan het zijn dat gemeente Roosendaal in de tussentijd ingezet kan worden voor 
crisisopvang (vanuit CQA, ministerieveiligheidsregio, staatssecretaris)?

geeft aan dat hij denkt van niet maar hier gaat hij niet over. In de praktijk komt het weleens

kunnen noemen die betrouwbaar is, zonder al veel te vroeg onrust te veroorzaken. 5.1.2.

basis van de eisen die gesteld worden in BO, moet de locatie ook worden ingericht. 512e

• Wordt er door COA onderwijs op locatie aangeboden?
Niet standaard. Er loopt nu pilot van op een locatie. Schijnt goed te gaan maar 512e

worden. 512e


